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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 
 

Protokół nr 76/2023 
 

LXXVI Sesja w dniu 18 października 2023  
 
Obrady rozpoczęto 18 października 2023 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:52 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 
 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 

1. Otwarcie sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rosa otworzył LXXVI sesję.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Wiceprzewodniczący stwierdził kworum. 

Władze Gminy z przedstawicielami Rady Miejskiej przystąpili do wręczenia stypendiów twórczych 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno na rok 2024 w 3 kategoriach: Pani Karolinie Moskwie-Wysockiej – 
kategoria upowszechnianie kultury/architektura,  Panu Filipowi Czerniekiewiczowi – kategoria 
literatura/fotografia, Pani Aleksandrze Resztik-Wesołowskiej – kategoria muzyka (nie była obecna na sesji). 

 Następnie pogratulowano sukcesów sportowych  dwóm zawodniczkom oraz ich trenerom: Julii Borowieckiej 
za zdobycie tytułu Mistrzyni Europy w kategorii Solo Disco Dance Adults oraz tytułu II Wicemistrzyni Europy 
w kategorii Solo Disco Freestyle Adults i Aleksandrze Płocińskiej za zdobycie złotego medalu w biegu na 
1500 metrów podczas 99 Lekkoatletycznych Mistrzostw Polski Seniorów.  
 
Burmistrz złożył serdeczne gratulacje Panu Piotrowi Kandybie byłemu Radnemu Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego, a obecnie posłowi na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej. 
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Głos zabrał Piotr Kandyba, który podziękował  za okazane  mu zaufanie i wsparcie oraz oddane tak liczne 
głosy. Podkreślił, że nie zawiedzie i że zamierza dalej wprowadzać jeszcze więcej pozytywnych zmian w 
powiecie piaseczyńskim. 
 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska-Michalak zgłosiła prośbę o wprowadzenie następujących zmian w 
porządku obrad:  

1. Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta 

Stołecznego Warszawy 

2. Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłat do 

kapitału rezerwowego przez Gminę Piaseczno w Spółce Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych 

Piaseczno Sp. z o.o. 

3. Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie przyznania w roku 2023 dotacji celowej na 

sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym 

do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - WILLA "JAST" w 

Piasecznie przy ul. Moniuszki 7 (GEZ 127) 

 

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta 
Stołecznego Warszawy. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej dla Miasta Stołecznego Warszawy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Wprowadzono w pkt 6.9 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłat do 
kapitału rezerwowego przez Gminę Piaseczno w Spółce Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Piaseczno 
Sp. z o.o. 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wniesienie dopłat do kapitału rezerwowego przez Gminę Piaseczno w Spółce Przedsiębiorstwo Usług 
Komunalnych Piaseczno Sp. z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Wprowadzono w pkt 6.3 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie przyznania w roku 2023 dotacji celowej na 
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 
gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - WILLA "JAST" w Piasecznie 
przy ul. Moniuszki 7 (GEZ 127) 
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie przyznania w roku 2023 dotacji 



 Protokół z obrad LXXVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 18 października 2023 r. 

 

3/15 

 

celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlaych przy zabytku 
wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - WILLA "JAST" w 
Piasecznie przy ul. Moniuszki 7 (GEZ 127). 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Wprowadzono w pkt 6.19 
 
2. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Hanna Kułakowska-Michalak Wiceburmistrz przedstawiła sprawozdanie z działań podejmowanych w 
okresie między sesjami, w którym poinformowała o ważnych wydarzeniach w Gminie: 
 

 Burmistrz na bieżąco odbywa spotkania z interesantami i współpracuje z wydziałami urzędu. 

 Wiceburmistrz wymieniła  nagrody, którymi w ostatnim czasie zostało wyróżnione Piaseczno: 

 Piaseczno w czołówce rankingu „Tytuł Mobilnego Miasta” wśród miast liczących od 30 do 100 

tysięcy mieszkańców Piaseczno zajęło drugie miejsce. 

 W jubileuszowym, dziesiątym konkursie Eco-Miasto gmina Piaseczno otrzymała wyróżnienie za 

błękitno-zieloną infrastrukturę. 

 W XXI edycji Samorządowe Forum Kapitału i Finansów, Piaseczno  zostało wyróżnione w 

dwóch kategoriach: „Sukces Ekonomiczny Kadencji 2018-2023”, oraz „Sukces Infrastrukturalny 

Kadencji 2018-2023” 

 Burmistrz z zastępcami wziął udział w konferencji podsumowującej wykorzystanie środków 

europejskich w regionie dotowanym przez Fundusze Europejskie dla Mazowsza. 

 Burmistrz złożył petycję w Kancelarii Premiera w sprawie budowy Szkoły Podstawowej w Julianowie. 

 Gmina Piaseczno podpisała dokumenty dotyczące grantu w wysokości 1 mln zł., który otrzyma od 

Fundacji Most the Most na remont Domu "Zośki" w Zalesiu Dolnym.  

 Gmina otrzymała dofinansowanie z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach zadania "OSP 

- 2023" w kwocie ponad 38 ty które trafi do 5 jednostek OSP. 

 Gmina Piaseczno wraz z przedstawicielami samorządów powiatu piaseczyńskiego, podpisała 

“Deklarację wspólnego przeciwdziałania depresji w powiecie piaseczyńskim” w ramach Gminno-

Powiatowego Aliansu Przeciw Depresji”. 

 Odsłonięcie pamiątkowej tablicy w Szkole Podstawowej w Zalesiu Górnym. Tablica upamiętnia 

wydarzenia z przed 60 lat kiedy to mieszkańcy strajkowali, aby budynek został oddany na potrzeby 

szkoły. 

  W dniu 23 września odbył się Piaseczyński Dzień Retro, w którym jednym z punktów programu było 

bicie rekordu w wielkim dominie z kaset magnetofonowych.  

 W październiku obchodzimy 30-lecie Chojnowskiego Parku Krajobrazowego z tej okazji odbyła się 
konferencja. 

 W dniu 4 października odbyła się inauguracja kolejnego roku akademickiego piaseczyńskiego 
Uniwersytetu Trzeciego Wieku. 

 W ramach XV jubileuszowej edycji Festiwalu Musica Classica 2023 odbyły się 4 koncerty w 
kościołach dekanatu piaseczyńskiego.   

 Wybory na sołtysa Bobrowca - sołtys nie został wybrany z braku kandydatów. 

https://www.facebook.com/samorzadoweforum?__cft__%5b0%5d=AZVI0yZmomkyaMctzsZUivCZWcP_km7pE-wFbuxQLtMf1etGf2cX5B9HLupDlp-j41HUFz_dKpxD8V4QHMZ1VtPAV5akVT-M_K0G4W6mjrkpYimPixzKcUW5TIDtfiMcLKhxfb1Cm18Gp95GpRyH3CEROWZKSFBcA5fBBWzoN4GqHHbLcs3Vg8ghzKoKjVBJE2iIgvbMFeNYXdeIAyf1n6Ro&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/MJWPU?__cft__%5b0%5d=AZU3Vh-BXQcfa-dJBiPRurMqpZ_e1-1hfxIIJJ1LHgX8h6sapWBX17pYsWTKp5hiJ2hjYop8dqg7Eh91lc86KE5vQjiWdgzuAMd4v9qfJnBJ_e3wpuFq1WLNtLFeLL35-YCDFv7TO5e9wwPHOreGCAcgixStkv-cJ6gEZ_hzYltu4z0RWxO0zwNyrFtmee12qwOPzthOIP9Gwx-HpeOZWkGE&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/kancelaria.premiera?__cft__%5b0%5d=AZXYcgR671yE3kZa1GIHN35MluYgIulwfgF8USsVF82mW8QEGYfsU_350YFwpflwuCD4ZNvValy5YfA5IpK6h_8wCyUsmHB3LVqEqUertjzA-UhMB6vI8eEUUTPiVk4RnIB5utPyNhXF8xPTrG9dI2mIKDeiD1v6HEE9g803jtTDLeMmC_uXEMHFnP0Ws53jw3HtGkYBwrdIpMxk262jDiNW&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/GminaPiaseczno?__cft__%5b0%5d=AZVNOYYXu5vHktM5ziJKQD1PrZx1ql9fQ4UzlAB30vTFvkulaX6KEn4lcHJGm_05Zu0Jr9NlPqBCMDDnhlX64CF9500mbF-zhq_MXGap-7o0wgkcpiJxeJ6y3MD4TXrROX8O2lq3_3oMr-0DLlG8Zh6jsQzKuM3GL2asnTlf0ljZOnX-2gpQ5-PUxfYuU5Q-KTpQs6beTyAEXksKZ4gvy9C8&__tn__=-%5dK-R
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 Mieszkańcy Wólki Kozodawskiej spotkali się  z Prezesem PWIK w sprawie planowanej modernizacji 

oczyszczalni ścieków w ich miejscowości.   

 Z okazji Dnia Edukacji Narodowej odbyły się uroczyste obchody, podczas których Burmistrz 

wspólnie z Wiceburmistrz złożyli życzenia pracownikom oświaty. Przy tej okazji zostały wręczone  

nagrody wyróżnionym 92 nauczycielom z gminnych przedszkoli i szkół.  

 Hanna Kułakowska-Michalak wiceburmistrz podziękowała mieszkańcom za tak liczny udział w 
wyborach parlamentarnych, frekwencja w  naszej gminie wyniosła 85,69%.  Następnie podziękowała 
wszystkim członkom obwodowych komisji oraz sekretarzowi i pracownikom urzędu obsługującym 
wybory za wielkie zaangażowanie i poświęcenie, aby wybory przebiegły sprawnie. 

 
Głos zabrał wiceburmistrz Robert Widz, który przypomniał, że w wyniku zmian podatkowych gmina 
Piaseczno, mimo wzrostu liczby mieszkańców, notuje coraz niższe dochody z PIT. W skali roku to 
kilkadziesiąt milionów złotych. Podkreślił, że nie możemy planować wydatków i inwestycji w oparciu o 
spodziewane dochody.  Gmina w tym roku złożyła 8 wniosków do Rządowego Funduszu Polski Ład w tym 
wniosek o budowę Szkoły Podstawowej w Julianowie, na który niestety  Rząd nie przyznał dotacji. Gmina 
otrzymała tylko dotacje na budowę drogi w Chyliczkach w wysokości 2 mln zł, wiceburmistrz zaznaczył, że 
istotniejsze byłoby mieć stabilną sytuację finansową. 
Wiceburmistrz poinformował, że cały czas prowadzone są przetargi na inwestycje drogowe z terminem 
realizacji na przyszły rok. W najbliższym czasie zostanie ogłoszony konkurs architektoniczny na budowę  
teatru miejskiego z funkcją administracji publicznej, stąd w uchwale budżetowej nastąpiły przesunięcia 
środków finansowych.  

 
3. Przyjęcie protokołu z LXXV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Nie wniesiono uwag do protokołu 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z LXXV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Protokół przyjęto 
 
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Wiceprzewodniczący  Michał Rosa przedstawił sprawozdanie za okres 20.09.2023 r. – 18.10.2023 r. 
 

 05.10.2023 r. - 30-lecie Chojnowskiego parku krajobrazowego - Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak 

 12.10.2023 r. - Spotkanie z Radą Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 – Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak 

 13.10.2023 r. Skierowanie życzeń do nauczycieli, dyrektorów oraz pracowników obsługi administracyjnej 

szkół i przedszkoli. 

 Spotkania z mieszkańcami ws. organizacji wyborów parlamentarnych 

 Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej  

oraz uczestnictwo w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, udział w kontaktach z mieszkańcami 

 Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 Udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu historycznego - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak 
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 Udział we wtorkowych posiedzeniach Kierownictwa Gminy (online) - Wiceprzewodnicząca Magdalena 

Woźniak   

Wiceprzewodniczący  Michał Rosa podziękował mieszkańcom za tak liczny udział w wyborach 
parlamentarnych. Podziękowania również skierował do osób zasiadających w Obwodowych Komisjach 
Wyborczych, oraz pracowników UMIG Piaseczno, bez których pracy i zaangażowania nie byłaby możliwa 
sprawna organizacja wyborów. 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
 
Nie zgłoszono wniosków 
 
 
6. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2022 r. 
 
Katarzyna Żelazowska Naczelnik Wydziału Księgowości Budżetowej  zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały. 
 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 28 grudnia 2022 r. - sesja 18.10.2023 r. - po zmianie na dzień 17.10.2023 
        

Dochody       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 855 85501 0940 WSS  20 000,00 zł 
Przesuwa się dochody w ramach działu 855 w 
wysokości 68 500 zł dotyczące wpływów 
z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych w związku 
z analizą planowanych dochodów. 

2 855 85502 0940 WSS 68 000,00 zł  

3 855 85513 0940 WSS  48 500,00 zł 

4 855 85595 0940 WSS 500,00 zł  

Razem: 68 500,00 zł 68 500,00 zł  

        

Wydatki 
bieżące       
       

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 710 71004 4300 UiA  65 000,00 zł 

Zmniejsza się wydatki w łącznej wysokości 
216 500 zł w ramach przedsięwizięć: Konkurs 
na obiekt o funkcjach społecznych w 
Piasecznie przy ul. Jana Pawła II/Dworcowej 
(Mleczarnia)- 65 000 zł oraz Konkurs na 
projekt zagospodarowania Piaseczna w 
obrębie ul. Warszawskiej/Zgoda obejmujący 
teatr miejski i funkcje administracyjne - 151 
500 zł, w związku z rezygnacją z ich realizacji. 

2 921 92106 4300 UiA  151 500,00 zł 

Razem: 0,00 zł 216 500,00 zł  

        

Wydatki 
majątkowe      

 

      
 



 Protokół z obrad LXXVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 18 października 2023 r. 

 

6/15 

 

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 MT  43 125,00 zł 

ZADANIE:  Układ komunikacyjny w rejonie 
ulic Tymiankowa, Borowa, Redutowa, Ziołowa 
w Piasecznie                                                           
UZASADNIENIE:  Na ww zadanie w roku 
2023 przeznaczono kwotę 886 973 zł oraz 
300 000 zł na rok 2024.   W chwili obecnej z  
uwagi na przedłużającą się procedurę 
uzyskania map do celów projektowych 
zachodzi konieczność podpisania aneksu 
terminowego do zawartej umowy na 
wykonanie wielobranżowej dokumentacji 
projektowej. W związku z powyższym 
zmniejsza się plan wydatków na rok 2023 o 
kwotę 43 125 zł i jednocześnie zwiększa plan 
budżetu na rok 2024 o kwotę  43 125 zł do 
łącznej kwoty 343 125 zł.  

2 600 60016 6050 MT  55 225,00 zł 

ZADANIE:  Ulica Ptaków Leśnych w 
Jastrzębiu i w Żabieńcu                                                                  
UZASADNIENIE: W związku z przedłużającą 
się procedurę uzyskania ostateczności decyzji 
ZRiD zachodzi konieczność podpisania 
aneksu terminowego do zawartej umowy na 
wykonanie wielobranżowej dokumentacji 
projektowej. W związku z powyższym 
zmniejsza się plan wydatków na rok 2023 o 
kwotę 55 225 zł i jednocześnie zwiększa plan 
budżetu na rok 2024 o kwotę  55 225 zł. 

3 801 80101 6050 INW 1`22 000,00 zł  

ZADANIE: Szkoła Podstawowa w Złotokłosie 
- sala sportowa.                                                                    
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zwiększenie środków finansowych w roku 
2023 na pełnienie zastępczego nadzoru 
autorskiego nad realizacją zadania. 

4 900 90015 6050 IDR 18 150,00 zł  

ZADANIE: Poprawa bezpieczeństwa na 
przejściach dla pieszych - oświetlenie                                                                  
UZASADNIENIE po zmianie: W roku 
2023 Gmina na tym zadaniu wykorzysta 
jedynie kwotę 18 150 zł na zapłatę 
swoich zobowiązań. Dodatkowo jeszcze 
w bieżącym roku Gmina ma zamiar 
przystąpić do ogłoszenia przetargu na 
przedmiotowe zadanie, gdzie termin 
płatności przypadać będzie dopiero na 
rok 2024 . W związku z powyższym 
zasadne jest zmniejszenie planu 
wydatków roku 2023 o kwotę 231 850 zł i 
jednocześnie zwiększenie o kwotę 231 
850 zł planu budżetu na rok 2024 do 
ogólnej kwoty 481 850 zł.  

5 921 92106 6050 UiA 69 987,00 zł  

ZADANIE:  Kompleks zabudowy 
teatralno - kulturalnej i administarcji 
publicznej                                                               
UZASADNIENIE: Wprowadza się 
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zadanie w związku z potrzebą realizacji 
zadania. 

6 921 92109 6050 UiA  500 000,00 zł 

ZADANIE:  Obiekt o funkcjach 
społecznych w Piasecznie przy ul. Jana 
Pawła II/Dworcowej (Mleczarnia) - PB, 
PW+budowa .                                                                
UZASADNIENIE: Zmniejsza się środki na 
ww zadaniu w związku z  koniecznością 
utworzenia nowego zadania w WPF z 
zamierzeniem realizacji od roku 2024r. 

Razem: 210 137,00 zł 598 350,00 zł 
 

 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały z poz. 6.1 z 1 autopoprawką oraz projektu uchwały 6.2, 6.3 
Beata Walczak, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Rady 
Oświatowej dla projektu uchwały w części oświatowej. 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla zadań z zakresu 
sportu dla projektu uchwały z poz. 6.1. z 1 autopoprawką ,projektu uchwały 6.2 bez autopoprawki oraz pozycji 
6.16 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1244/LXIII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2022 r 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037 
 
Katarzyna Żelazowska Naczelnik Wydziału Księgowości Budżetowej zreferowała projekt uchwały zgłosiła 
autopoprawki wynikające z podjętej uchwały budżetowej oraz 2 zmiany niewynikającą z uchwały budżetowej 
dotyczące  zadań:  

1. budynek przy ul. Jana Pawła II/ Dworcowej (Mleczarnia)  
2. Kompleks zabudowy teatralno-kulturowej i administracji publicznej 

Wiceburmistrz Rober Widz wyjaśnił, że zmiany dotyczą uporządkowania nazewnictwa, w związku z 
przygotowaniem się do przeprowadzenia konkursów. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Sportu 
Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2023-2037.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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3) W sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłat do kapitału rezerwowego przez Gminę Piaseczno w 
Spółce Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Piaseczno Sp. z o.o. 
Katarzyna Żelazowska Naczelnik Wydziału Księgowości Budżetowej  zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wniesienie dopłat do kapitału rezerwowego przez Gminę 
Piaseczno w Spółce Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych Piaseczno Sp. z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
W związku z wyborem ławników, Adam Marciniak, Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 
na ławników na kadencję 2024-2027, odczytał protokoły z dwóch posiedzeń zespołu.  
 
4) W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani B.H.B. na ławnika, z uwagi na 
niespełnienie wymagań formalnych 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem na podstawie opinii Zespołu ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani B.H.B. na ławnika, z uwagi na 
niespełnienie wymagań formalnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) W sprawie pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani A.M.B. na ławnika, z uwagi na 
niespełnienie wymagań formalnych 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem na podstawie opinii Zespołu ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Głosowano w sprawie: pozostawienia bez dalszego biegu zgłoszenia Pani A.M.B. na ławnika, z uwagi na 
niespełnienie wymagań formalnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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6) W sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027  

Wybór komisji skrutacyjnej 
Wiceprzewodniczący Michał Rosa poinformował o potrzebie wybrania komisji skrutacyjnej, poprosił o 
zgłaszanie kandydatur. Do komisji skrutacyjnej zgłosili się: Ewa Urbańska, Piotr Sędziak, Michał Mierzwa. 
 
Głosowano w sprawie: wyboru komisji skrutacyjnej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (18) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Przyjęto skład komisji skrutacyjnej 
 
Wiceprzewodniczący Michał Rosa ogłosił 5 min przerwę w celu ukonstytuowania się komisji skrutacyjnej. 
Po wznowieniu obrad Wiceprzewodniczący Michał Rosa poinformował, że przewodniczącą komisji 
skrutacyjnej została Ewa Urbańska. Następnie rozdano karty i przystąpiono do tajnego głosowania. 
Wiceprzewodniczący Michał Rosa ogłosił 10 min przerwę. 
Po wznowieniu obrad wiceprzewodniczący Michał Rosa wyjaśnił, że zarządził przerwę, ponieważ z 
przyczyn formalnych głosowanie musi zostać powtórzone. 
Następnie Ewa Urbańska przewodnicząca komisji skrutacyjnej przedstawiła informację o sposobie 
głosowania na karcie do tajnego głosowania. Ponownie zostały rozdane karty do głosowania i zostało 
przeprowadzone tajne głosowanie. 
Wiceprzewodniczący  Rady ogłosił 10 min przerwę, celem policzenia głosów przez komisje skrutacyjną. 
Po wznowieniu obrad Ewa Urbańska przewodnicząca komisji skrutacyjnej, odczytała protokół komisji 
skrutacyjnej, który stanowi załącznik do uchwały. 
Arkadiusz Czapski Sekretarz odczytał projekt uchwały, zgodnie z wynikami tajnego głosowania. 

Głosowano w sprawie: wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Izabella Górzyńska, Michał Rosa 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie przeprowadzenia kontroli 
nieprzewidzianej w rocznym planie pracy w 2023 r. 
Wiceprzewodniczący Michał Rosa przedstawił projekt uchwały 
Głosowano w sprawie: zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piasecznie przeprowadzenia kontroli 
nieprzewidzianej w rocznym planie pracy w 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) W sprawie zmiany uchwały Nr 1227/LXII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14.12.2022 r. w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego 
Robert Widz Wiceburmistrz zreferował projekt uchwały. 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.8-6.9, 6.15-6.16 oraz 6.19 
Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną opinię komisji dla 
projektów uchwał z poz.6.8 do 6.15 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię komisji 
dla projektów uchwał z poz.6.8 do 6.16 oraz 6.18 do 6.20 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr 1227/LXII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
14.12.2022 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta Stołecznego Warszawy 
Robert Widz Wiceburmistrz zreferował projekt uchwały, zgłosił autopoprawkę w zakresie numeracji 
paragrafów. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Finansów i 
Inwestycji 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały 
Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Miasta Stołecznego Warszawy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
10) W sprawie wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce zrealizowania 
zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego gruntu pod garażem wraz z 
nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na nim garażu na rzecz najemcy 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce zrealizowania 
zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego gruntu pod garażem wraz z 
nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na nim garażu na rzecz najemcy. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
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NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce zrealizowania 
zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego gruntu pod garażem wraz z 
nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na nim garażu na rzecz najemcy 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na spełnienie przez Gminę świadczenia w miejsce zrealizowania 
zobowiązania w postaci ustanowienia prawa użytkowania wieczystego gruntu pod garażem wraz z 
nieodpłatnym przeniesieniem własności znajdującego się na nim garażu na rzecz najemcy. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 38/1, 
obr. 66, położonej w Piasecznie przy ul. Ks. Marka 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 38/1, obr. 66, położonej w Piasecznie przy ul. Ks. Marka. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 66/9 i 
nr 66/8, obr. 13, położonej w Piasecznie przy ul. Jarząbka i Fabrycznej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały zgłosiła autopoprawkę w tytule oraz paragraf 1 – wyrażenie „Jarząbka ” zastępuje się wyrażeniem 
„Kazimierza Jarząbka”. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 66/9 i nr 66/8, obr. 13, położonej w Piasecznie przy ul. Kazimierza Jarząbka i Fabrycznej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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14) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym boksu garażowego usytuowanego 
na części działki oznaczonej nr 12/12, obr. Wólka Pęcherska PGR, położonej w gm. Piaseczno przy ul. 
Głównej 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym boksu garażowego 
usytuowanego na części działki oznaczonej nr 12/12, obr. Wólka Pęcherska PGR, położonej w gm. 
Piaseczno przy ul. Głównej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę zbudowanej nieruchomości położonych w 
Piasecznie w obrębie 20 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała projekt 
uchwały zgłosiła autopoprawkę w tytule wykreśla się słowo zabudowanej.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Finansów i 
Inwestycji 
Ewa Urbańska, Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektów uchwał z poz. 6.15 do 6.19   
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę nieruchomości położonych w 
Piasecznie w obrębie 20.  
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta. 

 
16) W sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Piaseczno do roku 2040 
oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 
konsultacji 

Wiceburmistrz Robert Widz poinformował tytułem wstępu, że zmiany przepisów ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym oraz ustawy o samorządzie gminnym, która weszła w życie 24.09.2023 
r. wpływają na treść strategii, dlatego przystępujemy ponownie do uchwalenia strategii zgodnie z nowymi 
przepisami. 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę. W załączniku nr 2 w Harmonogramie sporządzania Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 
Piaseczno, ulegają zmianie terminy realizacji. 
 
1.  Diagnoza stanu istniejącego  zmiana z  „do 23 października 2023”  na „do 30 października 2023 r.” 
2.  Opracowanie "Projekt Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Piaseczno zmiana z „do 30 października 

2023 r.”  na do 30 kwietnia 2024 r. 
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3.  Konsultacje społeczne Projektu Strategii i przygotowanie sprawozdania z przebiegu i wyników 
konsultacji społecznych.  
Zebranie wymaganych przepisami prawa opinii i uzgodnień w tym z sąsiednimi gminami, lokalnymi 
partnerami społecznymi i gospodarczymi, dyrektorem regionalnego zarządu gospodarki wodnej 
Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. zmiana z „do 30 grudnia 2023 r.” na „  do 30 
sierpnia 2024 r. 

4.  Przeprowadzenie ewaluacji ex ante zmiana z „do 30 grudnia 2023 r.” na do 30 sierpnia 2024 r. 
5.  Przeprowadzenie lub odstąpienie od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na 

środowisko w tym konsultacje sooś zmiana z „do 30 grudnia 2023 r.” na „do 30 sierpnia 2024 r.” 
6.  Zaopiniowanie Projektu Strategii przez zarząd województwa zmiana z  „do 15 stycznia 2024 r.” na 

„do 30 września 2024 r.” 
7.  Opracowanie ostatecznej wersja Strategii gotowej do przedłożenia Radzie Miejskiej w Piasecznie 

zmiana z „do 15 stycznia 2024 r.” na „do 30 września 2024 r.” 
8.  Przyjęcie Strategii przez Radę Miejską w Piasecznie zmiana z „do 28 lutego 2024 r.” na do „30 

października 2024 r.” 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji Sportu, Komisji Finansów i 
Inwestycji  oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektów uchwał z poz 6.16 i 6.17 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Piaseczno do 
roku 2040 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym 
trybu konsultacji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Piotr Obłoza 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) W sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta i gminy Piaseczno 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Kultury i Promocji 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta i gminy Piaseczno. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (17) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
18) W sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego lasów niestanowiących 
własności Skarbu Państwa 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i Ładu 
Przestrzennego 
Głosowano w sprawie: wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia charakteru ochronnego lasów 
niestanowiących własności Skarbu Państwa. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (14) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Izabella Górzyńska, Hanna Krzyżewska, Michał Rosa 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta. 
 
19) W sprawie przyznania w roku 2023 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym 
się na terenie Gminy Piaseczno - WILLA "JAST" w Piasecznie przy ul. Moniuszki 7 (GEZ 127) 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
oraz Komisji Finansów i Inwestycji 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały 

Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, złożył wniosek o zmniejszenie kwoty 
dofinansowania do 90 tys. zł.  
Głosowano w sprawie: zmniejszenia kwoty finansowania do 90 tyś. zł.. 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (3) Adam Marciniak, Maja Szwedzińska, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (13) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Joanna Morawska, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
Wniosek nie został przyjęty 
 
Radny Piotr Sędziak, zwrócił uwagę, że w  obecnej sytuacji  finansowej, gdzie na wszystko brakuje 
pieniędzy, chcemy wydać 178 tys. zł na dach w domu z historią, ale znajdujący się w prywatnych rękach. 
Magdalena Woźniak, wiceprzewodnicząca rady miejskiej, przypomniała, że gmina Piaseczno ma Program 
ochrony zabytków i to gmina Piaseczno wpisała do Gminnej Ewidencji Zabytków ponad 200 obiektów, z 
czego powinien wynikać obowiązek nie tylko dla właściciela obiektu, ale też tego, kto uznał, że budynek 
wart jest wpisania do GEZ-u. Podkreślała że, willa Jast to jeden z najciekawszych i jednocześnie 
najbardziej zniszczonych obiektów, które gmina może dofinansować. 
Podczas dyskusji większość radnych była podobnego zdania, co radna Magdalena Woźniak.  
Głosowano w sprawie: przyznania w roku 2023 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków, znajdującym 
się na terenie Gminy Piaseczno - WILLA "JAST" w Piasecznie przy ul. Moniuszki 7 (GEZ 127). 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (12) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Joanna Morawska, Michał Rosa, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik 
PRZECIW (1) Piotr Sędziak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Adam Marciniak, Renata Mirosław, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Maja Szwedzińska 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta. 
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20) W sprawie zmiany uchwały nr 1095/LIV/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 13 lipca 2022 roku w 
sprawie zmiany uchwały nr 921/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021 r. 
zmienionej uchwałą nr 1000/XLIX/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 lutego 2022 r. 
Marzena Zalewska Z-ca Dyrektora MGOPS zreferowała projekt uchwały 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
Dorota Kłos Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, przedstawiła pozytywną opinię komisji 
dla projektu uchwały  
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1095/LIV/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 13 lipca 
2022 roku w sprawie zmiany uchwały nr 921/XLVI/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 
2021 r. zmienionej uchwałą nr 1000/XLIX/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 23 lutego 2022 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: ZA (16) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Maja Szwedzińska 
NIEOBECNI (6) Agnieszka Czajkowska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Wolne wnioski 
 
Wiceprzewodniczący Michał Rosa w imieniu Przewodniczącego Piotra Obłozy zwrócił się do radnych z 
prośbą o zgłaszanie do przewodniczących komisji lub do biura rady miejskiej planowanych z 
wyprzedzeniem nieobecności na komisjach problemowych.  
  
Radna Beata Walczak w imieniu swoim i Komisji Oświaty złożyła serdeczne życzenia dalszych sukcesów i 
osiągnięć zawodowych, satysfakcji z pracy z dziećmi i młodzieżą wszystkim Pracownikom Oświaty z okazji 
Dnia Edukacji Narodowej.  
 
Głos zabrał Pan Lech O., który zwrócił uwagę na zły stan techniczny ulicy Kordeckiego, oraz zapadającą 
się studzienkę na ul. Kmicica. Mieszkaniec zasugerował, aby gmina rozważyła rezygnację z toreb 
plastikowych przy wywozie śmieci. Zwrócił uwagę, na utrudniony kontakt z radnymi, ze względu na brak 
wyznaczonych terminów dyżurów. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rosa poprosił mieszkańca o złożenie uwag pisemnie do 
Burmistrza.  
 
8. Zamknięcie obrad 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Rosa zamknął 76 sesję o godz. 12:52. 
 
 

Wiceprzewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

 
Przygotował(a): Katarzyna Stolarzewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


